

浸润儒学核心区 体验至真中国风

**IMMERSE IN THE MOST CONFUCIAN CHINESE PROVINCE
AND READ CHINA AS IT REALLY IS**

聊城大学2025年国际学生项目招生简章

**AN APPLICATION GUIDE TO 2025 INTERNATIONAL
STUDENT PROGRAMS AT LIAOCHENG UNIVERSITY**



聊城大学
LIAOCHENG UNIVERSITY

聊城大学二〇二五年国际学生项目

1. 聊城大学

聊城大学是山东省属应用型大学，位于儒家文化起源地中国山东省和中国江北水城聊城市。学校现设 24 个学院，9 个研究院所，26 个硕士学位授权一级学科，21 个硕士专业学位类别，本科招生专业 75 个。学科专业涵盖哲学、经济学、法学、教育学、文学、历史学、理学、工学、农学、管理学、艺术学、医学、交叉学科等 13 大学科门类。化学、工程学、材料科学、计算机科学入围 ESI 全球排名前 1%。

学校现有全日制在校本科生、研究生、国际学生 3.4 万余人，现有专任教师 2000 余人。专任教师具有博士学位 1200 人，正高级岗位人员 224 人，副高级岗位人员 798 人，聘有双聘院士、“973”首席科学家、“泰山学者”特聘专家、泰山产业领军人才、海外高层次专家、享受国务院政府特殊津贴专家、全国优秀教师等知名专家学者，拥有国家级教学团队、省级优秀教学团队、黄大年式教学团队。学校拥有多个国家级和省部级科研实验室、创新中心和高水平学科，承担多项国家级和省部级科研课题，并多次获得高水平科研奖励。学校太平洋岛国研究、北冰洋研究和运河学、黄河学研究蜚声海内外。

学校坚持开放式办学理念，大力实施国际化办学战略，与 20 多个国家和地区的 100 多所高校和研究机构开展国际合作和交流，目前有 30 多个国家的外籍师生在校工作或学习。在约旦和萨摩亚共建有 2 所孔子学院。

欢迎登录聊城大学官网（<http://www.lcu.edu.cn>）查询具体信息。



（摄影：许文豪）



(图片：鲁网新闻中心)

2. 聊城市

聊城大学所在地“中国江北水城”山东省聊城市有 5000 余年历史，是国家历史文化名城，也是不同文化和文明交融之所：龙山文化代表着中国史前文明，儒学代表着中国传统伦理和哲学，运河文化代表着商业文明，黄河文化是中国农业文明的代表。不同文化和文明的交融，赋予这座城市独特的地域文化特色、历史遗迹、丰富的旅游资源和发达的地方经济。

聊城市位于山东省西部，面积 8715 平方公里，人口 600 余万，与河北省和河南省接壤。聊城距济南遥墙国际机场 1.5 小时车程，京九铁路、济邯铁路、国家高速公路穿城而过，郑济高铁已经开通，加之正在修建的邯济高铁和雄商高铁，正在成为华北重要的综合交通枢纽城市。聊城享有国家历史文化名城、国家环保模范城市、国家园林城市、国家森林城市、中国优秀旅游城市、中国温泉之城、中国十大休闲城市、江北水城，运河古都等诸多美誉。

欢迎登录聊城市人民政府官网（<http://www.liaocheng.gov.cn>）查询具体信息。





3. 国际学生教育特色与优势

- (1) 校内优势学科强强融合，打造“留学聊大”金牌项目
- (2) 最优培养方案与高水平专业师资团队
- (3) 完备的“三合一”人文交流项目机制（学科教学、文化讲座、社会沉浸）
- (4) 国际中文教师奖学金、山东省政府国际学生奖学金、校长奖学金等奖学金类别
- (5) 全球汉语水平考试（HSK/HSKK）认定考点
- (6) 汉语普通话使用区/北方方言区
- (7) 孔孟之乡：世界儒家文化核心区
- (8) 中国经济社会发展“全景图式”区
- (9) 华东六省一市：中国经济发展最快的地区之一
- (10) 中华优秀传统文化深度体验项目群

4. 聊城大学国际学生项目

4.1 学位项目

学院	本科项目（4年）	研究生项目（3年）
文学院	汉语言文学、广播电视学、秘书学	学科教学（语文）、中国语言文学、戏剧与影视
商学院（质量学院）	经济学、工商管理、人力资源管理、会计学、金融工程、质量管理工程、	应用经济学、会计
历史文化与旅游学院	历史学、旅游管理、外国语言与外国历史	学科教学（历史）、中国史、世界史

外国语学院 (大学外语 教育学院)	英语、日语、汉语国际教育、西班牙语	学科教学(英语)、国际中文教育、外国语言文学、英语笔译、朝鲜语笔译
药学院	生物制药、制药工程、药学	生物化学与分子生物学
数学科学学院	数学与应用数学、数据科学与大数据技术	学科教学(数学)、数学、系统科学
物理科学与 信息工程学院	物理学、通信工程、电子信息工程、光电信息科学与工程	学科教学(物理)、物理学、光学工程、信息与通信工程、新一代信息技术(含量子技术等)、通信工程(含宽带网络、移动通信等)、光电信息工程
化学化工学院	化学、化学工程与工艺、应用化学	学科教学(化学)、化学、化学工程与技术
材料科学与 工程学院	新能源材料与器件、材料科学与工程、高分子材料与工程、金属材料工程	材料科学与工程
地理与环境 学院	地理科学、地理信息科学、环境科学	学科教学(地理)、地理学
教育科学学院	教育学、小学教育、学前教育、应用心理学	教育学、心理学、、小学教育、学前教育、应用心理
传媒技术学院	广播电视编导、教育技术学、动画、数字媒体艺术	现代教育技术、教育技术学、戏剧与影视
计算机学院	软件工程、计算机科学与技术、网络工程、人工智能	软件工程
体育学院	体育教育、运动训练、运动康复	体育学、体育教育、运动训练、社会体育指导
美术与设计 学院	美术学、视觉传达设计、环境设计、书法学	学科教学(美术)、艺术学、美术与书法、设计
音乐与舞蹈 学院	音乐学、舞蹈学	学科教学(音乐)、艺术学、音乐
农业与生物 学院	动物医学、园林、智慧农业、食品科学与工程、智慧牧业科学与工程、生物工程、生物科学	动物学、作物学、风景园林、学科教学(生物)、生物学、生物工程
机械与汽车 工程学院	车辆工程、机械电子工程、机械设计制造及其自动化、交通运输	机械工程、车辆工程
建筑工程学院	土木工程、建筑学、智能建造	土木工程
医学院	口腔医学技术、护理学、智能影像工程	生物学
法学院	法学、知识产权	法律(法学、非法学)
政治与公共 管理学院	哲学、政治学经济学与哲学、行政管理	政治学
马克思主义 学院	思想政治教育	马克思主义理论、学科教学(思政)

研究院所	研究生项目（3年）
山东省化学储能与新型电池技术重点实验室	化学
生物制药研究院	分析化学、生物化学与分子生物学
MBA 教育中心	工商管理
高等教育研究院	教育学
运河学研究院	中国史
太平洋岛国研究中心	世界史
MPA 教育中心	公共管理

项目名称	项目类型	时长及其他
博士联合培养项目	与国内外高校、科研机构合作培养	根据合作培养协议

- (1) 申请攻读中文为教学语言的本科项目，HSK 成绩必须达到四级 180 分以上（且每个科目成绩在 60 分以上）和 HSKK 中级 60 分以上；
- (2) 申请攻读中文为教学语言的研究生项目，HSK 成绩必须达到五级 180 分以上（且每个科目成绩在 60 分以上）和 HSKK 中级 70 分以上；
- (3) 以上学制均供参考。毕业证书和学位证书获得取决于学习成绩、获得学分等具体要求，以学校有关部门要求为准；
- (4) 上述专业信息来自聊城大学教务处、招生处、研究生处网站。

4.2 非学位项目

项目名称	项目类型	时长及其他
汉语进修项目	学期课程进修项目（基础、中级、高级）	时长：一学期以上（含） 要求：入学测试 其他：颁发结业证书
	短期课程进修项目	时长：两周以上（含） 要求：可协商 其他：颁发结业证书
	寒暑假中文课堂	时长：两周以上（含） 要求：可协商 其他：颁发结业证书
	HSK 课程进修	时长：四周以上（含） 要求：入学测试 其他：颁发结业证书
专业进修项目（含预科）	各学院项目	时长：一学期以上（含） 要求：入学测试、语言水平 其他：颁发结业证书
研究学者项目	各学院项目	时长：一学期以上（含） 要求：入学测试、语言水平 其他：颁发结业证书
团组来华留学项目	国际教育文化交流项目	时长：两周以上（含） 要求：具体申请条件 其他：颁发结业证书
“汉语桥”线上团组交流项目（中文、	教育部中外语言交流合作中心项目	时长：一周以上 要求：具体申请条件

文化交互、气候变化等主题)		其他：颁发结业证书
中华优秀传统文化专项研修	孔子与儒家文化	时长：两周以上（含） 要求：仅限集体申请，健康要求，中文或英语为教学语言 特点：田野调查 其他：颁发结业证书
	中华传统技艺（中医、书画、音乐、舞蹈、戏剧、武术、茶艺等）	
	鲁西地区民俗与传统民间工艺（葫芦雕刻、木版年画、查拳、肘锤、鼓舞、面塑、贡砖、阿胶制作技艺等）	
	“感知中国”当代中国发展调查研究	
	运河文化调查	
	水浒文化研修	
	齐鲁文化研修	
黄河文化研修		
校企、校地人才培养专项	与企事业单位或各级政府部门专项合作项目	时长：具体协商 要求：合作方协商确定 其他：颁发结业证书

*非学位项目学费具体确定并公布，或根据国家有关政策或校际交流协议执行。


5. 缴费

项 目	金 额（人民币元）	说 明
申请费	300	每生
注册费	500	每生
学费	6,500 - 12,000	每学期
校内住宿费	3,000 - 4,500	每学期（不包括寒暑假）
国际学生综合保险	1,000	每年/交保险公司
居留许可	400	每年/交出入境管理部门
体检	300	每生/交医院


(1) 根据相关政策和/或谅解备忘录，交换学生或聊城大学全球合作伙伴学生的学费、住宿和其他费用可以协商确定；此表格信息仅供参考，具体以缴费通知书为准；





(2) 上述费用可根据具体的奖学金政策进行调整，奖学金包括但不限于国际中文教师奖学金、山东省政府国际学生奖学金、聊城大学国际学生校长奖学金等。

6. 设施与服务

 图书资料

 桐园（西校）

 国际学生公寓（东校）

-  国际学生公寓公共厨房
-  国际学生公寓公共洗衣房
-  国际学生公寓直饮水机
-  全校其他公共设施与服务



7. 申请资格

7.1 基本资格

- (1) 外国国籍，身心健康，获得高中或以上毕业证书（非学位项目可对中学生开放）；
- (2) 学位项目申请者的学术能力。要求具有优异的学术成绩，应提供（但不限于）以下证明文件：

- A. 高中/大学成绩单（中英文，如需要）；
- B. 相关毕业证书、学位证书；
- C. 国际标准测试成绩（如 SAT/ACT/A-Level/AP/IB 等）；
- D. 其他支撑材料。

7.2 语言水平

- (1) 中文水平要求如上所述，但英语作为授课语言的本科项目申请人在聊城大学毕业前要求通过 HSK-4（180 分以上）；
- (2) 官方语言为中文或可提供在以中文为教学语言的高中/大学学习证明的申请人，可申请 HSK 免考，免考决定由聊城大学进一步审核后批复；

(3) 良好的英语语言水平。对于母语非英语的人，需提供英语语言测试报告（托福考试/雅思考试/其他考试）；

(4) 其他语言水平要求。用其他语言开展的国际学生项目，提供相应语言水平证明。

7.3 其他

(1) 学位项目申请者必须达到 18 岁或以上（按申请日期计算）。18 岁以下非学位项目申请人应出示家长或其他法定监护人相关证明文件（如协议）；

(2) 放弃原中国国籍成为外国公民的，“国际学生”身份必须符合教育部最新相关要求；

(3) 经济担保证明。

8. 申请程序

8.1 线上/线下申请

(1) 在申请平台 (<http://lcu.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx>) 创建帐户；

(2) 填写申请表格，或联系招生手册底部所示的联系人；

(3) 根据需要上传，或通过电子邮件将证明文件发送招生办公室负责人；

(4) 在线支付申请费（300 元）或在到达聊城大学后缴纳，以便完成申请；

(5) 申请也可以在国籍国或居住国的中国大使馆/领事馆、孔子学院、大学中文系或其他委托机构进行提交。

8.2 综合评估与测试

(1) 申请资料审查。聊城大学综合评估申请材料；

(2) 申请材料已通过审查的，申请人将获准参加综合测试/面试。聊城大学将提前告知综合测试/面试的时间和方式；

(3) 综合考试/面试可在中国使领馆、孔子学院、大学中文系、其他认证机构举行，或直接与聊城大学招生负责人在线联系确认；

(4) 部分项目的申请人可能会进行额外测试，提交其他文件，或进行第二次审查；

(5) 聊城大学评议认定的优秀申请人可不通过综合考试/面试而直接录取。

8.3 录取意见和通知书

(1) 录取意见是基于对学业成绩、语言能力、支持材料以及综合考试/面试（如适用）的综合评估结果而作出的；

(2) 每年 5 月底和 11 月底，下学期入学申请（在线/线下）终止，或在所申请课程或

项目正式开始前 2 个月终止；

(3) 录取材料将在每年 7 月份（9 月开学课程/项目）或 12 月份（2 月份开学课程/项目）通过传统邮件或电子邮件发送申请人或推荐/赞助机构，申请人在当地中国大使馆/领事馆申请相应学习类中国签证，并按录取材料规定的时间到聊城大学注册入学。

8.4 接机/接站服务

聊城大学为新注册入学的国际学生提供自济南遥墙国际机场、济南火车站、济南西站、聊城火车站或其他由聊城大学明确告知的地点到聊城大学的有条件免费接机/接站服务。

9. 联络我们

联系人：高飞 老师

电 话：0086-635-8238567 8238985 8238181 8238506

电 邮：interadmission@lcu.edu.cn, liaocheng_university@hotmail.com

地 址：252000, 山东省聊城市东昌府区湖南路 1 号，聊城大学国际教育交流学院

网 站：<https://sie.lcu.edu.cn>

脸 书：LCU Int'l Students-聊城大学国际学生



IMMERSE IN THE MOST CONFUCIAN CHINESE PROVINCE,
AND READ CHINA AS IT REALLY IS

2025 INTERNATIONAL STUDENT PROGRAM OF LIAOCHENG UNIVERSITY

I. LIAOCHENG UNIVERSITY

Liaocheng University, a public university located in the renowned Water City of Liaocheng in east China's most Confucian and prosperous Shandong province, has long been entitled to conferring to its students master and bachelor degrees on philosophy, economics, law, pedagogy, literature, history, sciences, engineering, agronomy, management, art, medicine, and interdisciplinary studies. Presently within the university are 24 schools and 9 research institutes that cover 75 bachelor degree programs and 47 master degree programs. Chemistry, Engineering, Materials Science, and Computer Science of the university are amongst the top 1% of ESI ranking.

Highlighted with the prestige of state and/or provincial-level key labs, research centers, disciplines, specialties/courses, teaching excellence and research achievement awards, and scientific research programs, the university takes great pride in its 2,000 faculty members and 34,000 full-time bachelor, master degree students and international students. The university is well acknowledged home and abroad for its Research Center for Pacific Island Countries, Arctic Studies Center, Canal Studies Institute, and Yellow River Studies Institute.

Liaocheng University highly values and actively promotes international cooperation and exchange with 100 global partner universities/institutions across 20 countries/regions on such programs as staff and student exchange, joint scientific research, immersion programs on culture and society, and joint international student education (degree and non-degree programs). The university co-established Confucius Institutes with Philadelphia University of Jordan and The National University of Samoa.

Home page of Liaocheng University: <https://www.lcu.edu.cn>.



LIAOCHENG MUNICIPALITY

Liaocheng Municipality, where Liaocheng University is located, covers an area of 8,715 square kilometers with a population of over 6 million. Meeting at the city are Beijing-Kowloon Railway from north to south and Qingdao-Jinan-Handan Railway from east to west, coupled with national expressway network and the forthcoming airport and national bullet train network, hence an important transportation hub in China.

With a history of more than 5,000 years, Liaocheng is characterized with the blending of different cultures and civilizations: Longshan Culture representing pre-historic civilization of China, Confucianism representing traditional Chinese ethics and philosophies, Canal Culture representing business civilization, and Yellow River Culture representing the agricultural civilization in China. The blending of different cultures and civilizations enriches the city with unique local and cultural features, abundant historic relics and tourist resources, and a fast-developing local economy.

Liaocheng enjoys such reputations as National Historical and Cultural City, National Model City on Environmental Protection, National Garden City, National Forest City, National Excellent Tourism City, National Hot Spring City, China's Top Ten Leisure City, Water City North of the Yangtze River, and Ancient Capital on the Grand Canal.

Home page of Liaocheng Municipal Government: <http://www.liaocheng.gov.cn/>.





III. PRIORITIES AND FEATURES OF INTERNATIONAL STUDENT EDUCATION AT LIAOCHENG UNIVERSITY

1. Integration of top disciplines within the university so to build the best international student programs;
2. Optimized curriculum and high-level profession teaching team;
3. Complete “three-in-one” programs (language teaching, cultural seminars, and in-depth cultural experiencing);
4. Rich scholarship programs;
5. Certified test center of HSK/HSKK exams;
6. Mandarin/northern Chinese dialect speaking regions;
7. Hometown to Confucius and Mencius; Center of Confucianism;
8. Panorama of China’s economic and social development;
9. Eastern China Region: the fastest growing economy in the country;
10. In-depth experience programs on traditional Chinese culture.

IV. INTERNATIONAL STUDENT PROGRAM

DEGREE PROGRAMS

Schools	Bachelor Degree Programs (4 Years)	Master Degree Programs (3 Years)
School of Chinese Language and Literature	Chinese Language and Literature, Radio and Television Studies, Secretarial Science	Chinese Language and Literature, Subject Teaching (Chinese Language), Drama and Film Studies
School of Business (School of Quality)	Economics, Business Administration, Human Resource Management, Accountancy, Financial Engineering, Quality Management Engineering	Applied Economics, Accountancy
School of History, Culture, and Tourism	History, Tourism Management, Foreign Language and Foreign History	Chinese History, World History, Subject Teaching (History)
School of Foreign Languages	English, Japanese, Spanish, Teaching Chinese to Speakers of Other Languages	Foreign Language and Literature, TCSOL, Subject Teaching (English Language), English Translation, Korean Language Translation
School of Pharmacy	Biological Pharmacy, Pharmaceutical Engineering	Biological Chemistry and Molecular Biology
School of Mathematical Sciences	Mathematics and Applied Mathematics, Data Science and Big Data Technology	Mathematics, System Theory, Subject Teaching (Mathematics)
School of Physics Science and Information Engineering	Physics, Electronic Information and Engineering, Opto-Electronics Information Science and Engineering, Communications Engineering	Physics, Optical Engineering, Information and Communications Engineering, Electronic Information, Photoelectric Information Engineering, Communications Engineering, Subject Teaching (Physics)
School of Chemistry and Chemical Engineering	Chemistry, Chemical Engineering and Technique, Applied Chemistry	Chemistry, Chemical Engineering and Technique, Subject Teaching (Chemistry)
School of Geology and Environmental Planning	Geographic Science, Human Geography and Urban and Rural Planning, Geographical Information Science, Environmental Science	Geographic Science, Subject Teaching (Geography)

School of Education Science	Education, Primary School Education, Pre-School Education, Applied Psychology	Pedagogics, Psychology, Primary School Education, Pre-School Education, Applied Psychology
School of Media Technology	Animation, Digital Media Art, Educational Technology, Broadcasting and Television Production	Educational Technology, Modern Educational Technology, Drama and Film Studies
School of Computer Science	Computer Science and Technology, AI, Software Engineering, Network Engineering	Software Engineering
School of Physical Education	Physical Education, Athletic Training, Athletic Rehabilitation	Physical Science, Physical Education, Sports Training, Social Physical Coaching
School of Fine Arts and Design	Fine Arts, Visual Communication Design, Calligraphy, Environment design	Art; Fine Arts and Calligraphy, Design, Subject Teaching (Fine Arts)
School of Music and Dance	Music, Dance	Music, Art, Subject Teaching (Music)
School of Agriculture and Biology	Horticulture, Veterinary Medicine, Food Science and Engineering, Smart Agriculture, Smart Animal Husbandry Science and Engineering, Biological Science, Biological Engineering	Animal Science, Crop Science, Landscape Architecture, Biology, Biological Engineering, Subject Teaching (Biology)
School of Mechanical and Automotive Engineering	Mechanical and Electronic Engineering, Mechanical Design, Manufacturing and its Automation, Vehicle Engineering, Traffic and Transportation	Mechanic Engineering, Vehicle Engineering
School of Architectural Engineering	Civil Engineering, Architecture, Smart Construction	Civil Engineering
School of Materials Science and Engineering	Materials Science and Engineering, Polymer materials and engineering, Metal material engineering, New energy materials and devices	Materials Science and Engineering
Medical School	Stomatological Technology,	Biology

	Nursing, Intelligent Imaging Engineering	
School of Law	Law, Intellectual Property	Law
School of Political Science and Public Administration	Philosophy; Political Science, Economics and Philosophy; Administration Management	Political Science
School of Marxism	Ideological and Political Education	Marxist Theory, Subject Teaching (Ideological and Political Education)

Research Institutes	Master Degree Programs (3 Years)
Shandong Provincial Key Laboratory of Chemical Energy Storage and Novel Cell Technology	Chemistry
Institute of Biopharmaceutical Research	Analytical Chemistry, Biological Chemistry and Molecular Biology
MBA Education Center	Business Administration
Research Institute of Higher Education	Pedagogy
Grand Canal Research Institute	Chinese History (Canal Research)
Research Center for Pacific Island Countries	World History (Research on Pacific Island Countries)
MPA Education Center	Public Administration

PhD Programs	Categories	Length and Others
Joint PhD Programs	Joint PhD Programs in Collaboration with other Universities/Institutes	Subject to MOUs

- (1) Chinese proficiency requirement: HSK-4/180 points (with each subject scored over 60 points) or equivalent plus HSKK intermediate (60 points and above) for bachelor program applicants for programs lectured in Chinese language, and HSK-5/180 points (with each subject scored over 60 points) or equivalent plus HSKK intermediate (70 points and above) for master degree program applicants for programs lectured in Chinese language;
- (2) Length of program studies is for reference; graduation and degree certificates depend on credit hours acquired;
- (3) Source/Courtesy: Data on Liaocheng University home page.

NON-DEGREE PROGRAMS

Programs	Categories	Length and Others
Chinese Language Programs	Semester/AY Programs (basic, intermediate, advanced)	Length: One Semester and Above Requirement: Placement Test Others: Certificate of Completion
	Short-Term Programs	Length: Two Weeks and Above Requirement: Negotiable Others: Certificate of Completion
	Chinese Class in Winter and Summer Vacations	Length: Two Weeks and Above Requirement: Negotiable Others: Certificate of Completion
	HSK Courses	Length: Four Weeks and Above Requirement: Placement Test Others: Certificate of Completion
Professional Studies Programs (Preparatory Programs Inclusive)	Respective Schools or Research Institutes	Length: One Semester and Above Requirement: Placement Test and Language Proficiency Others: Certificate of Completion
Research Scholar Program	Respective Schools or Research Institutes	Length: One Semester and Above Requirement: Placement Test and Language Proficiency Others: Certificate of Completion
Visiting-China Teams	International Educational and Cultural Exchange Programs	Length: Two Weeks and Above Requirement: Application Details Others: Certificate of Completion
“Chinese Bridge” Online Programs (Chinese language, cultural immersion, climate change, etc.)	Programs Sponsored by Center for Language Education and Cooperation of Ministry of Education	Length: One Week Requirement: Application Details Others: Certificate of Completion
Special Research and Studies Programs on Traditional Chinese Culture	Confucius and Confucianism	Length: Two Weeks and Above Requirement: Group Application Only; Health; in Chinese or English Language Feature: Field Trip Others: Certificate of Completion
	Traditional Chinese Techniques (Traditional Chinese Medicine, Painting and Calligraphy, Music, Dance, Drama, Martial Arts, Tea Art, etc.)	
	Folk Customs and Traditional Folk Crafts in Western	

	Shandong (Gourd Carving, Wood Sculpture and Printing, Cha Boxing, Elbow Art, Drum Dance, Dough Molding, Tribute Brick, Gelatin Making Skills, etc.)	
	“A Chinese Feel”: Contemporary China Development Survey and Research	
	Canal Culture Survey	
	Water Margin Culture: Research and Study	
	Qilu Culture Research and Study	
	Yellow River Culture Research and Study	
University-Enterprise, University-Local Government Talent Training Programs	Special Cooperation Programs with Enterprises and Public Institutions or Governmental Departments	Length: Negotiable Requirement: Negotiable Others: Certificate of Completion

* Fees negotiable on non-degree programs, or subject to related policies or MOUs with related universities/institutes or governmental departments.

V. FEES

Items	Amount (RMB yuan)	Note
Application Fee	300	per student
Registration Fee	500	per student
Tuition	6,500 - 12,000	per semester
On-Campus Accommodation	3,000 - 4,500	per semester (not including winter/summer vacations)
Comprehensive Insurance for International Students	1,000	per year/pay insurance company
Residence Permit	400	per year/pay at Exit & Immigration Administration
Health Check	300	per student/pay at hospital

(1) Tuition, accommodation, and other fees are negotiable for exchange students or those on precision design programs from/with LCU global partners, according to further discussions and related MOUs;

(2) Fees are subject to change according to specific scholarship policies, including but not limited to Confucius Institute Scholarship, Shandong Provincial Government Scholarship, and Liaocheng University President Scholarship.

VI. FACILITIES AND SERVICES

- ✿ Tong Yuan
- ✿ International Student Apartment
- ✿ Public Kitchen
- ✿ Laundry
- ✿ Direct Drinking Water
- ✿ Access to Other Student Service/Facilities on Campus

VII. ELIGIBILITY AND APPLICATION PROCEDURES

1. Eligibility

1.1 Basic Eligibility

Foreign citizens in good physical and mental health; awarded a certificate of graduation from high school (Non-degree programs are open to high school students).

1.2 Academic performance



Outstanding academic performance is requested. Proof should be provided through (but not limited to) the following document(s):

1.2.1 High school/University (if applicable) transcripts (in Chinese or English).

1.2.2 Certificate of national/regional graduation examination or matriculation examination.

1.2.3 Results of such international standard tests as SAT, ACT, A-Level, AP, IB or others.

I. 2.4 Other supporting materials.

2. Language proficiency

2.1 Chinese language proficiency requirements are as stated above, but applicants on bachelor degree programs taught in English language must pass HSK-4 (180 points) or above prior to graduation at Liaocheng University.

2.2 Applicants whose native language is Chinese or who can provide proof of studying at a high school where the teaching language is Chinese can apply for HSK test waiver in the Online/Offline Application System for further approval by Liaocheng University.

2.3 Good English language proficiency. For those whose native language is not English, please provide test report of English language test (e.g., TOEFL/IELTS/others).

2.4 Other language proficiency proof for international students on programs lectured in languages other than Chinese and English.

3. Others

3.1 Aged 18 or above (by date of application, for degree program applicants). Applicants under 18 to non-degree programs should produce relevant supporting documents to Liaocheng University (Agreement of parents or other legal guardians, for instance).

3.2 For those who have given up their original Chinese citizenship and become foreign citizens, the citizenship conditions should meet the latest

requirement of Ministry of Education of China.

3.3 Statement of financial support.

VIII. APPLICATION PROCEDURES

1. Online/Offline Application

1.1 Create your account in the *Online Application System* available at <https://lcu.at0086.cn/StuApplication/login.aspx>.

1.2 Complete the application forms on <http://sie.edu.cn>, or contact admissions officer whose contact information you may find at bottom of this brochure. Application should be processed during the application periods.

1.3 Upload all materials as required on Online Application System, or send by email the documents as required to admissions officer.

1.4 Pay the application fee (300 RMB yuan) online or pay when arriving at Liaocheng University to complete your application.

1.5 Application can also be processed at Chinese Embassy/Consulate, Confucius Institute(s), Chinese Department in universities, or other accredited organizations.

2. Comprehensive Evaluation and Application Review

2.1 Applications submitted with all the information correct and complete will be evaluated by Liaocheng University.

2.2 Integrative Test/Interview

2.2.1 Applicants whose application materials have passed the Application Review will be admitted to the Integrative test/interview. The method and time of the Integrative test/interview will be informed in advance.

2.2.2 Integrative Test/interview may be held at Chinese Embassy/Consulate, Confucius Institute(s), Chinese Department in universities, other accredited organizations, or directly with Liaocheng University

Admissions Officer online.

2.2.3 Applicants who apply for certain programs may be asked for extra tests or documents for second review.

2.2.4 Outstanding applicants recognized by Liaocheng University may have the integrative test/interview waived and get an offer directly.

3. Admission Decision and Offer

The admission decision is based on a comprehensive evaluation of academic performance, language ability, supporting materials, as well as Integrative test/interview (if applicable).

4. Schedule

4.1 Online/offline application is terminated by end of each May or November, or 2 months ahead of final admission for applicants to respective programs.

4.2 Admission materials/final offer is sent to applicants or recommendation or sponsor organizations in each July or December, and applicants apply for Chinese visa at local Chinese Embassy/Consulate, and arrive at Liaocheng University on time specified in admission materials/final offer.

4.3 Liaocheng University offers conditional free pickup to new international students at Jinan International Airport, Jinan Railway Station, Jinan West Railway Station, Liaocheng Railway Station, or other destinations decided and clarified by Liaocheng University.

IX. CONTACT US

Contact: Dr Fei GAO

Call: 0086-635-8238567 8238985 8238181 8238506

E-Mail: interadmission@lcu.edu.cn, liaocheng_university@hotmail.com

Address: 252000, School of International Education of Liaocheng University,
No. 1, Hunan Road, Dongchangfu District, Liaocheng, China

Home page: <https://sie.lcu.edu.cn>

Facebook: LCU Int'l Students-聊城大学国际学生





优质课程
PRECISION DESIGN OF
CURRICULUM



文化研修
CULTURAL SEMINARS
AND FIELD TRIPS



社会沉浸
IN-DEPTH IMMERSION IN
CULTURE AND SOCIETY

申请平台
APPLICATION

INTERNATIONAL STUDENT SERVICE PLATFORM OF LIAOCHENG UNIVERSITY

<https://lcu.at0086.cn/StuApplication/login.aspx>

联系方式
CONTACT US

SCHOOL OF INTERNATIONAL EDUCATION OF LIAOCHENG UNIVERSITY

- ☎ 0086-635-8238985 8238567 8238181 8238506
- ✉ INTERADMISSION@LCU.EDU.CN; LIAOCHENG_UNIVERSITY@HOTMAIL.COM
- 🏠 NO.1, HUNAN RD., DONGCHANGFU DISTRICT, LIAOCHENG, CHINA
- 🌐 [HTTP://SIE.LCU.EDU.CN](http://SIE.LCU.EDU.CN)